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درمکتب امام

نمی خواهیم زن عروسکی در دست مردان باشد
ما نمى توانيم و اسلام نمى خواهد كه زن به عنوان يك شىء و يك عروسك در دست 

ما باشد. اسلام مى خواهد شخصيت زن را حفظ كند و از او انسانى جدى و كارآمد 

بسازد. ما هرگز اجازه نمى دهيم تا زنان فقط شيئى براى مردان و آلت هوسرانى باشند.
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فرافکنی و دست های پشت پرده؛ 
راه   فرار اصلاح طلبان از پاسخگویی

صفحه10
سهشنبه۴اردیبهشت1۳۹۷

۷شعبان1۴۳۹-شماره۲1۸۸۹

سرویس سیاسی-
از ســال 92 که دولت تدبیر و امید زمام امور را در قوه مجریه به دســت گرفت تاکنون دو شیوه مطرح 
مدعیان اصلاح طلبان برای فرار از پاسخگویی عبارت بوده اند از فرافکنی به قبل و عنوان کردن این موضوع 

که دست های نامرئی!! در پشت پرده سبب عدم کارایی بوده است.
روزنامه اعتماد در شماره دیروز ضمن گفت وگویی کوتاه با یکی از وابستگان طیف موسوم به اصلاح طلب به 
موضوع انتخاب شهردار تهران پرداخته است. نوع فرار به جلوی اصلاح طلبان در این موضوع قابل تامل است:
پس از استعفای نجفی، شهردار تهران موضوع انتخاب شهردار جدید در شورای شهر مطرح است. مصاحبه 
شونده در پاسخ سؤال اعتماد و در بیان ویژگی ها برای انتخاب شهردار گفته: »مسئله مبارزه با فساد شهرداري 
به صورت غیرجنجالي و از طریق تقویت شفافیت نهادي... از مسائلي است که شوراي شهر پنجم در انتخاب 

شهردار آن را در نظر خواهد داشت.«

شیوه های اصلاح طلبان برای فریب جامعه!
در بخش دیگری از این مصاحبه آمده اســت: »لیســت شوراي پنجم در نتیجه یك »کار حزبي« بسته 
نشده است بلکه در نتیجه »ائتلاف احزاب اصلاح طلب« در جبهه اصلاحات بوده است. تابه حال هم شوراي 
شــهر پنجم اهداف جبهه اصلاحات را که یکي از آنها مبارزه با فســاد ساختاري است به خوبي تامین کرده 
است...کارنامه شوراي پنجم در هشت ماه گذشته قابل دفاع است... اکثریت اعضاي شوراي پنجم هم به بعد 

ائتلافي و هم به بعد اهداف اصلاحات توجه دارند.«
در پایان این گفت وگو آمده: »باید ویژگي هایي مشابه جناب آقاي نجفي را داشته باشد. یعني با تجربه، 
کاردان، غیر جنجالي  و طرفدار شفافیت نهادي باشد... آقاي محمد علي نجفي هم عمدتا با فشار از بیرون و 

با بي محبتي بعضي روبه رو بوده است و تا به آخر شوراي شهر حامي آقاي نجفي بود.«
نخست اینکه از زمان روی کار آمدن دولت تدبیر و امید مسایلی مانند فرافکنی یا عنوان کردن فشارهای 
صورت گرفته بهانه های پر کاربرد این طیف در توجیه عدم کارآیی شان بوده است. مشخص نیست ملت تا 

چه زمانی باید این مسایل را بشنوند و فرار از پاسخگویی را از اصلاح طلبان بشنوند؟!
دوم اینکه اصلاح طلبان در موضوع شــهردار تهران  دست پیش را گرفتند و بلافاصله پس از استعفای او 
دو موضوع را برای تحت پوشش قرار دادن انتخاب نه چندان دقیق شورای شهر برای پست مهم و بسیار پر 
زحمت شــهرداری تهران توامان مطرح کردند: یکی اینکه به صورت گسترده تلاش شد تا در کارنامه او که 
خالی بود موضوع فسادستیزی را بگنجانند. موضوعی که به صورت عینی برای شهروندان قابل احصا و صحت 
ســنجی نیســت و هم اینکه دهان پر کن است و نکته دیگر پیوسته وانمود کردند که نجفی نه به خواست 
خویش بلکه با فشــار برخی اســتعفا داده است. موضوعی که با توجه به سابقه نجفی و استعفاهای بسیار او 

برای مردم قابل درک و هضم نیست.
ســوم اینکه مصاحبه شــونده ادعا کرده که درخصوصیات شهردار بعدی )که اصلاح طلبان باید انتخاب 
کنند( فسادستیزی غیرجنجالی عنوان شده است! حال آنکه آقایان اصلاح طلب قبل و پس از تصدی شورای 
شــهر تهران با غوغاسالاری و در نهایت بی اخلاقی هجمه ای بزرگ را علیه شهردار سابق تهران آغاز کردند. 
این گزاره یعنی »نهایت بی اخلاقی« برای فریب مردم را با یك مثال در نظر داشته باشید: حتما لیستی که 
توسط اصلاح طلبان با عنوان املاک نجومی منتشر شد را به خاطر دارید، حال مدعیان مبارزه با فساد پس 
از استعفای نجفی یکی از افرادی را که در آن لیست نامش آمده بود را به عنوان سرپرست موقت شهرداری 
تهــران انتخــاب کردند! این موضوع یعنی: مدعیان اصلاح طلبی برای فریب اذهان مردم یا در آن زمان خبر 
کذبی را منتشــر کردند یا اینکه از عبارت »مبارزه با فســاد« به صورت ابزاری استفاده می کنند و اخلاق و 

حقیقت گویی چندان اهمیتی برایشان ندارد. 

شهردار تهران،سیاسی باشد یا نباشد؟!
روزنامه آرمان در یادداشتی نوشت:»شهردار تهران نباید صرفا مهندس یا مدیر تکنوکرات اجرایی باشد 
بلکه باید حتما در مسائل سیاسی دستی داشته باشد و درک و تجربه سیاسی بالایی داشته باشد...خوشبختانه 

افرادی هستند که هر دوجنبه سیاسی بودن و تخصصی بودن را دارند.«
این روزنامه در همین شماره در یادداشت دیگری نوشت:» اگر هدف اعضای شورای شهر تهران این است 
که رفتار اصلاح طلبانه را در شــورای شهر نهادینه کنند، شهرداری و شورای شهر باید به امور عمرانی شهر 

پرداخته و از هرگونه سیاسی کاری دوری کنند.«
این روزنامه زنجیره ای در رویکردی متناقض از یك سو تاکید می کند که شهردار باید حتما سیاسی باشد 
و از سوی دیگر تاکید دارد که شهردار نباید سیاسی باشد. البته این تناقض گویی از سوی مدعیان اصلاحات 

اصلا عجیب و غریب نیست. جماعتی که به رفتار قبیله ای و بی توجهی به مطالبات مردم شهره هستند.
در حال حاضر بی برنامگی و بر زمین ماندن و توقف امور شهری، مهم ترین دستاورد شهردار و شورای شهر 
پنجم است. این در حالی است که این شورا مدعی تغییر و تحول اساسی در شهر تهران بود.رویکرد شورا و 

شهرداری عملًا منجر به بی ثباتی مدیریت شهری و چنگ انداختن به سیاست زدگی شده است.

تورم ٩6 بیشتر از ١٣٩١
عدم به کارگیری به موقع یك سیاســت کارآمد ارزی توسط دولت در شرایط تحریم و جنگ اقتصادی 
تمام عیار از یکســو و فرصت طلبی و سوءاستفاده سودجویان و بدخواهان از سوی دیگر التهابات و نوسانات 

اخیر در قیمت دلار را رقم زد.
روزنامه شــهروند دیروز در ســرمقاله خود به ضرورت تعدیل ســالانه نرخ ارز  اشاره کرد و نوشت: »باید 
ارزش واقعي پول ملي کم شــود. ولي ارزش آن به صورت صوري در برابر ارز خارجي افزایش پیدا کند و به 
ضرر مردم شود؟ در یك کلام چنین سیاستي نابخردانه به معناي تمام است. اگر ارز متناسب با تورم و هر 
ساله تعدیل مي شد، در این فاصله نه تنها هیچ گاه شوک هاي ارزي نداشتیم، بلکه وضع  اشتغال و تولید و رفاه 
مردم هم بارها و بارها بهتر بود و از همه مهم تر اینکه تورم نیز تا این حد افسارگسیخته نبود و حکومت هم 

در منابع ریالي و ارزي با کمبود مواجه نمي شد.«
شــهروند ادامه داد: »هرچند دولت جدید در تعدیل نرخ ارز بهتر از دولت هاي قبلي عمل کرده، با این 
حال شــاخص تورم در  ســال ١٣9٦، حدود صد درصد بیشتر از پایان  سال ١٣9١ است و اگر دلار آن زمان 
2٦٠٠ تومان بود، الان با لحاظ تورم جهاني، باید تا حدود ٥٠٠٠ تومان تعدیل مي شــد و این ماده قانوني 
برنامه اســت. متأســفانه نظام تصمیم گیري در ایران در روي کاغذ مشکلي ندارد، ولي در عمل همه دچار 

خطاي خودخواسته و آگاهانه مي شوند.«

عقده گشایی پس از دستگیری سعید مرتضوی!
روزنامه زنجیره ای شــرق در شماره دیروز خود طی گزارش های مبسوطی به موضوع دستگیری سعید 

مرتضوی پرداخته و به نقل از برخی محکومین فتنه دست به عقده گشایی علیه نظام و دستگاه قضا زد!
در گزارش های متعدد دیگر نیز به دادگاه روزنامه های زنجیره ای پرداخته شده و با  اشاره به اینکه سعید 
مرتضوی قاضی این دادگاه ها بوده است دست به عقده گشایی علیه نظام اسلامی و قوه قضائیه زده شده است.
در روزهای گذشــته مدعیان اصلاحات همســو با رسانه های بیگانه از جمله بنگاه خبرپراکنی روباه پیر 
بی بی سی به بهانه حکم سعید مرتضوی که در مرحله اجرا بود و وی نیز دستگیر شد به عقده گشایی علیه 
نظام اسلامی و دستگاه قضا پرداخته اند، مدعیان اصلاحات کاری به یك متهم و حکم او ندارند آنها به دنبال 
تطهیر پیشــینه خود در دولت اصلاحات هســتند که در روزنامه های زنجیره ای با شارلاتانیسم مطبوعاتی 
اســلام و نظام اســلامی را مورد تخریب قرار داده و از سوی دستگاه قضا و دیگر نهادهای حاکمیتی مسئول 

با آنان برخورد شده بود.
همان سیستم قضایی که با سعید مرتضوی به عنوان یك متهم برخورد کرده است در گذشته و بخصوص 
در دوره اصلاحات نیز با روزنامه های زنجیره ای مهاجم به اصول اســلام و ارزش های دینی برخورد کرده بود و 
هیچ استثنایی در این میان وجود ندارد، مدعیان اصلاحات به دنبال برخورد با یك متهم که سابقه فعالیت های 

متعددی دارد گذشته خود را تطهیر می کنند.

زنجیره ای ها کجا را نگاه می کنند؟!
روزنامه زنجیره ای شــرق در شماره دیروز خود ضمن انتقاد از سیاست خارجی دولت پرسید چرا ایران 

یك دوست منطقه ای نیز ندارد؟!
در بخشــی از یادداشت روزنامه شرق آمده است: »آقاي روحاني و دستگاه دیپلماسي کشور باید به طور 
شفاف و با شکستن روزه سکوت به مردم بگویند چگونه فرصت هاي طلایي دوره اوباما پس از امضاي برجام 
براي تثبیت آن تا جایي  که خلف او قدرت مانور کمتري در برخورد با ایران داشته باشد، از دست رفت؟ چرا 
از همان روزهاي اول دولت جدید که شرایط سیاسي ایران با تحول شگرفي روبه رو شده و از سوي کشورهاي 
تأثیرگذار جهان با استقبال مواجه بود، رویکرد »تعامل« در سیاست خارجي و استراتژي »برد- برد« در مذاکره 
با شش قدرت بزرگ جهان، به منطقه و کشورهاي همسایه تسري نیافت و با آتش زدن سفارت عربستان و 
متعاقب آن جنگ داخلي یمن، روابط ایران و عربستان را از حد رقابت )حتی بسیار شدید( در عراق، لبنان 

و سوریه به سرحد رویارویي نظامي کشاند.«
در باره این نوشتار نکاتی قابل ذکر است که به اختصار به آنها می پردازیم ، نخست آنکه دولت یازدهم و 
دوازدهم باید پاسخ دهد که چرا با شعار تنش زدایی بر سر کار آمده و امروز روابط ایران با کشورهای منطقه 
به شدت در حالت ناپایدار قرار دارد، البته دولت اصلاحات نیز با چنین شعاری پیروز شده و در ادامه ایران از 
سوی رئیس جمهور وقت آمریکا محور شرارت خوانده شده بود و این همه نشان می دهد که تساهل و تسامح 
در سیاست خارجی و همچنین ندیدن دشمنی ها و برخورد نرم با تهدیدها چنین نتایج تاسف باری را می تواند 
به دنبال داشته باشد. هر چقدر شما عقب نشینی کنید دشمن به جلو خواهد آمد و این امری بدیهی است.

نکته دوم اینکه نویسنده منتقد آن است که چرا دولت از فرصتی که در زمان اوباما بود استفاده نکرد و 
سؤال اینجا است که مگر در دولت اوباما داعش به وجود نیامد و سوریه درگیر جنگی تمام عیار و منطقه ای 
نشد؟ آیا در دولت اوباما نبود که علیرغم امضای برجام هر روز به میزان تحریم ها و تهدید ها علیه ایران افزوده 

و این تحریم ها و تهدیدها در دولت جدید شکل دیگری یافت و عیان تر شد؟!
ارتباط دادن حمله عربستان به یمن با حمله به سفارت سعودی در تهران که در این یادداشت ذکر شده 
از عجایب روزگار اســت که تنها از مدعیان اصلاحات بر می آید! آیا عربســتان جنگ چند ساله علیه یمن را 

تنها به دلیل حمله به سفارت سعودی در تهران تدارک دیده و رهبری می کند؟!
اما نکته آخر اینکه متاسفانه معلوم نیست زنجیره ای ها کجا را نگاه می کنند که هیچ دوست یا متحدی 
در منطقه برای ایران نمی یابند؟ ضمن آنکه مقام های متعددی در آمریکا و ســرزمین های اشــغالی بارها به 
گسترش دامنه نفوذ و محبوبیت ایران در منطقه خاورمیانه و آفریقا   اشاره کرده و از آن با عنوان امپراتوری 
یــاد کرده اند. البته در حوزه برخــی دولت های منطقه این خصومت وجود دارد اما مگر برای جماعت مدعی 

اصلاح طلبی آنچه اهمیت دارد مردم نیست؟!

آیت الله میرزا عبدالله نظری مازندرانی 
در بخشی از سخنان خود که روز شنبه پس 
از درس در مدرسه علمیه آیت الله خویی 
مشهد ایراد شد بر لزوم برخورد با مفاسد 
و حمایت از نیروی انتظامی تاکید کردند.

امام حسین را گفتند بیعت با یزید فرمود 
مثــل منی بیعت با مثل یزیــدی؛ هیهات منا 
 الذلــه، هرگز. نفرمودند »من«، فرمودند »مثل 
منی« سعی کنید مثل امام حسین باشید و این 
حالت مبارزه در طلاب در روحانیون نسبت به 

بدعت ها باید باشد. 
حیف و امــان از اینکه شــما بزرگواران در 
مشــهد باشــید و در برج ســلمان بیایند رقص 
مختلــط زن و مرد، دختر و پســر حریم قدس 
امــام رضا را مورد هتك قرار دهند هتك حرمت 
امام رضا شــده از اینجا جوانان خوب و غیرتمند 
ما می روند ســوریه با ایادی حکومت های گمراه 
می جنگند بــرای حفظ حریــم حضرت زینب 
و چرا شــما در مشــهد ساکت نشســته اید، که 
بیایند در حریــم امام رضا این وضعیت اختلاط 
زن و مرد؛ حجاب از ســر بردارند روسری از سر 
 بیندازند آن هم در کنار مضجع شریف و نورانی 

حضرت رضا، بدن مطهر معصوم در این شهر است 
حوزه علمیه است اینجا، علماء اینجا هستند.

تعجب است از علماء چرا ساکت نشسته اند 
نه بیانیــه می دهند نه صحبتــی می کنند تا 
دشــمن بداند حریم دین و ولایت مدافع دارد. 
بعضی از اعاظم که به جهت تعظیم شــعائر به 
میدان می آیند شایسته بود که در امر عظیم تر 
که هتك حرمت معصوم مدفون به ارض طوس 

بود به میدان می آمدند. 
آقا امام حسین می فرمایند افراد در برخورد 
با دشمن سه دسته اند یك دسته از افراد همان 
سپاهی دشمن را که می بینند قلع و قمع اش 
می کننــد نمی گذارند نفس بکشــد، آتش را 
در نطفه خفه می کنند یك دســته هســتند 
می گذارند دشمن روبروی آنها قرار بگیرد آن 
وقت دفاع می کنند دسته دیگر صبر می کنند 
دشــمن بیاید گریبــان آنهــا را بگیرد، حالا 

می خواهد دفاع کند. 
دشمن آمده در شهر ما این کار را می کند، 
آن وقت این انقلاب مقدس جمهوری اسلامی 
که چندین هزار شهید داده ایم برای اینکه اسلام 
مستحکم بشود برای اینکه دین و دیانت برقرار 

باشد. آن هم در شهر مذهبی مشهد کنار حرم 
امن رضوی در برج سلمان بیایند این وضعیت 
را به وجود بیاورند، حالا اگرچه در تهران در برج 
میلاد یك غلطی کردند و فســادی برپا کردند 
معنی ندارد منتقل بشــود به مشهد کنار حرم 
امن علی بن  موسی الرضا. سکوت جایز نیست 
آقایان، هر کس می تواند باید به مقدار خودش 

جلوی مفاسد را بگیرد.
 در حدیث اصول کافــی می فرماید اگر 
کسی بدعتی را ببیند و ساکت بنشیند و اقدام 
نکند لعنت خدا بر او باد که چرا اقدامی نکرده 
است. علمای ما، اهل قلم و رسانه، مسئولین، 
بیان دارند قلــم دارند اختیاراتی دارند اقدام 
کنند. جلوی این مفاســد را بگیرند. بعضی 
جلوی مفاسد را که نمی گیرند هیچ بلکه یك 
شخصی هم مثل خانمی که در پارک تهران 
می خواهد بیاید جلوی مفســده ای را بگیرد 
امــر به معروف می کند نهی از منکر می کند 
همه به او حمله می کنند یك نفر نیســت از 
نیروی انتظامی دفاع بکند این وظیفه شرعی 
و قانونی اوســت، مامور رسمی مملکت بوده 
اســت نهی از منکر کرده است از ناهنجاری 

اجتماعی جلوگیری کرده است. همه بیانها و 
فضای مجازی علیه این مامور انتظامی است. 

این کار مدافع نیاز دارد. 
در راه دین از حرف دیگران نباید ترســید. 
خب اگــر امروز این را تعلیــق کنند فردا آن 
را بازداشــت کنند دیگر کسی امر به معروف 
نمی کند نهی از منکر نمی کند. همه ســاکت 
نشسته اند که چه بشود حرف بزنند آقایان علماء، 

بیانیه بدهند. علماء، شما طلاب.
در این شــهر ما یك امام جمعه دلســوز و 
محترم، آقای علم الهدی فقط علم را بلند کرده 
است. از ایشان باید حمایت کرد از ایشان باید 
پشــتیبانی کرد در این مســائل، شهر مشهد 
شــهری نیست که بیایند اینجا ارکستر برگزار 
کنند. زن و مــرد بزنند و بکوبند و برقصند از 
امام رضا خجالت نکشند. حریم قدس معنوی 
امام رضا را شکســتند. قدیم می گفتند مشهد 
مقدس، در آدرس ها می نوشتند مشهد مقدس. 
قداست از بین می رود معنویت از بین می رود 
لذا نباید طلاب و ســربازان امام زمان در اینجا 
ســاکت بنشینید. به هر مقداری که می توانید 

جلوی مفاسد را بگیرید.

آیت الله نظری مازندرانی:

همه باید از آمر به معروف دفاع كنند

رئیس قوه قضاییه گفت: اقتدار 
موجود حاصل جانفشــانی های 
نیروهای مقتدر و توانمند مسلح 

در کشور است.
 به گزارش اداره کل روابط عمومی 
قــوه قضاییه، آیــت الله صادق آملی 
لاریجانی در جلســه مسئولان عالی 
قضایــی، با تأکید بــر اینکه تمامی 
تهدیدها علیه کشــور قابلیت تبدیل 
شدن به فرصت را دارد، شرط تحقق 
ایــن موضوع را هوشــیاری، تدبیر و 

رئیس قوه قضاییه:

سپاه از ناملایمات نرنجد، نیروی انتظامی عقب نشینی نکند

اقــدام به موقع مردم و مســئولان دانســت و 
خاطرنشــان کرد: امروز همــه گروه های ضد 
انقــلاب از جمله منافقیــن را برای برهم زدن 
امنیت کشور بســیج کرده اند، بر همین مبنا 
مردم و دلســوزان نظام باید در صحنه حضور 

موثر و فعال داشته باشند. 
آملــی لاریجانی افــزود: ما نمــی توانیم 
ایــن موضوع را بپذیریم کــه برخی در داخل 
کشــور همان ســخنان و تحلیل های دشمن 
را ارائــه کنند. اگر اقدامات آمریکا، اروپا، رژیم 
صهیونیســتی و عربستان سعودی در مقابله با 
نظام جمهوری اسلامی ابهاماتی داشت، برخی 
تحلیل ها و تفســیرها قابل پذیرش بود اما در 
شــرایط فعلی که دشــمنی ها کاملًا آشکار و 
صریح اســت دیگر جایی برای تفسیر اقدامات 
وجــود ندارد و تحلیل های همســو با مواضع 

دشمن قابل هضم نیست.

وی با تأکید بر ضرورت دشــمن شناسی 
تصریح کرد: اگر امروز همچنان سیاستمداری 
بگوید که مــا فکر می کنیم آمریکا دشــمن 
نیست، در واقع خودش را به جهالت زده است 
زیرا در هیچ دوره ای آمریکا و کشورهایی نظیر 
عربستان سعودی تا این حد آشکارا با همراهی 
رژیم صهیونیستی به عنوان دشمن قطعی جهان 
اسلام، علیه نظام جمهوری اسلامی ایران اقدام 

نکرده اند.
سپاه بازوی قوی نظامی، امنیتی کشور

رئیس قــوه قضاییه در بخــش دیگری از 
ســخنان خود با گرامیداشت دوم اردیبهشت 
سالروز تأسیس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، 
گفت: ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی از زمان 
تأســیس تا به امروز همــواره یك بازوی قوی 
نظامــی، امنیتی برای کشــور و حافظ ارزش 
های انقلاب بوده اســت. هموطنان در دوران 

دفاع مقدس شــاهد جانفشانی ها و 
ایثار سپاهیان عزیز بودند و این نیرو 
پس از جنگ نیز در سازندگی کشور 
نقش بسیار مهمی ایفا کرد و همواره 
در طول این سال ها از مرزهای کشور 
و دســتاوردهای انقلاب اسلامی در 
داخل و خارج از مرزهای جغرافیایی 

پاسداری کرده است.
آملــی لاریجانی با بیــان اینکه 
در طول ســال های پس از تأسیس 
سپاه هر جا ندای مظلومی برخاسته 
و امکان کمك وجود داشــته شاهد ایثارگری 
ســپاهیان عزیز بوده ایم، اظهارداشــت: ایده 
تأسیس سپاه بسیار ایده پیشرفته ای بود و اگر 
سپاه وجود نداشت امروز با مشکلات عدیده ای 

در کشور مواجه بودیم.
وی با اشــاره به وحدت سپاه و ارتش، این 
موضوع را موجب نمایش اقتدار تمام عیار نظام 

در سطح منطقه و جهان توصیف کرد.
رئیس قوه قضاییه خطاب به اعضای سپاه 
گفت: از برخی ســخنان و ناملایمات نرنجید. 
آنچه اهمیت دارد، هدف شما و مسیری است که 
از جانب رهبر معظم انقلاب به روشنی برای شما 
ترسیم شده است. علاوه بر این نباید فراموش 
کنید که مردم و نظام به وجود شما افتخار می 
کنند. همه ما باید توجه داشته باشیم که اقتدار 
موجود حاصل جانفشانی های نیروهای مقتدر 

و توانمند مسلح در کشور است.

نیروی انتظامی ضمن رعایت قانون و شرع 
از مواضع خود عقب نشینی نکند

آملی لاریجانی با اشاره به تلاش های نیروی 
انتظامی در برقراری امنیت در داخل کشور نیز 
خاطرنشان کرد: با توجه به برخی حواشی اخیر 
باید تأکید کنــم که نیروی انتظامی به عنوان 
بازوی امنیتی کشــور موظف است اقتدار خود 
را در هــر حال حفظ کند و من از برخی عقب 
نشــینی ها تعجب می کنم. البته اگر در جایی 
تخلفی صورت گرفت با اعلام شکایت، دستگاه 
قضایی و پیش از آن بازرســی های مربوطه در 
نیروی انتظامی به این تخلف رسیدگی قانونی 
خواهند کرد. اما اگر بنا باشــد برخی در مقابل 
نیروی انتظامی گردنکشی کنند و از این طریق 
با دو قطبی سازی جامعه تلاش کنند که یك 
بحث فرهنگی را، سیاســی یا اجتماعی جلوه 

دهند به هیچ عنوان قابل قبول نیست. 
وی بــا تأکید بــر ضرورت اقــدام نیروی 
انتظامی در چارچوب شرع و قانون تصریح کرد: 
نباید اجازه داد که هرکسی در مقابل اقدامات 
قانونی نیروی انتظامی مقاومت کند یا مأموری 
را مورد اهانت قرار دهد. نیروی انتظامی به هیچ 
عنوان نباید یك قدم هم عقب نشینی کند. در 
هیچ  کجای دنیا پذیرفته نیست که پلیس یك 
کشور هدف هجمه و توهین قرار گیرد زیرا در 
این صورت سنگ روی سنگ بند نمی شود و 
راه بر عمل و اقتدار نیروی انتظامی برای تأمین 

امنیت کشور بسته خواهد شد. 

مسئول ســازمان بسیج زنان کشور گفت: 
انتشــار فیلم برخورد مأمور نیروی انتظامی با 
یک قانون شــکن، زمینه سوءاستفاده را برای 
فرصت طلبان فراهم کرده تا قانون عفاف و حجاب 

و اقتدار نیروی انتظامی را زیر سؤال ببرند.
مینو اصلانی با بیان اینکه به اذعان بســیاری از 
صاحب نظران، قانون حجاب به حفظ کرامت زن کمك 
می کنــد، به فارس گفت: ماجــرای از پیش طراحی 
شده ای فیلمبرداری شــده و فیلم آن در شبکه های 
اجتماعی دست به دست می شود و دستمایه زیر سؤال 

بردن قانون حجاب و عفاف و اقتدار نیروی انتظامی در 
کشور می شود، در حالی که قانون حجاب مانند بسیاری 
دیگر از قوانین کشور لازم الاتباع است و نیروی انتظامی 
همواره منشــأ خدمات بسیار زیادی در تأمین امنیت 

مردم بوده است. 
اصلانی افزود: هر فرد و گروهی که قانون را نقض 
کنند، باید توســط ضابطان که حافــظ اجرای قانون 
هســتند تذکر لازم را دریافت کننــد وگرنه با زیرپا 
گذاشتن قوانین و حرمت نداشتن قانون، نظم اجتماعی 

به کلی مخدوش خواهد شد.

وی با بیان اینکه توده های مردم و مسئولین باید 
نسبت به پاسداشت قوانین کشور اهتمام داشته باشند، 
ادامه داد: در تمام دنیا توهین کنندگان به مأمور دولت 
در حین انجام مأموریت مؤاخذه می شــوند، اما در جو 
رســانه ای که در کشور به راه افتاده است، قانون شکن 
محق نشان داده شده در حالی که این خانم پلیس، هم 
آسیب دیده است و هم با فحاشی قانون شکن مواجه 
شده است.  مسئول سازمان بسیج زنان کشور تصریح 
کرد: نباید اجازه داد با بروز چنین اتفاقاتی زمینه تمسخر 

قانون رسمی کشور ایجاد شود.

نقد حجاب اجباری با مقاصد سیاسی
 مطرح می شود

عضو هیئت علمی دانشگاه امام صادق)ع( با بیان 
اینکه معضل بدحجابــی در جامعه به عدم هم افزایی 
لایه های مختلف حاکمیتی و غیرحاکمیتی بازمی گردد، 
اظهار داشت: اگر مسئله بدحجابی را تنها به یك نهاد یا 

علت منتسب کنیم، راه را به اشتباه رفته ایم.
کبری پورعبداله با اشــاره به مصوبه شورای عالی 
انقلاب فرهنگی که بیش از 2٠ دستگاه را برای اقدام 
در بهبود حجاب در جامعه موظف کرده  بود، به فارس 
گفت: این سؤال مطرح است که اعضای دست اندرکار 
که در این مصوبه نام برده شده اند در این مدت در مقوله 
حجاب چه کرده اند؟ خروجی قابل توجهی از اقدامات 

این نهادها به جز تعدادی جلسات دیده نشده است.
پورعبداله افزود: برخی مسئله معیشت و مشکلات 
اقتصــادی را در بروز بی حجابی دخیل می دانند که تا 
حدودی می تواند درست باشد اما نمی تواند علت تامه 
در این موضوع باشد زیرا در افراد متمول جامعه ظهور 
و بروز بی توجهی به حجاب و عفاف بیشتر دیده می شود.
وی با بیان اینکــه نقد حجاب اجباری با مقاصد 
سیاســی مطرح می شود و اجبار در حجاب نمی تواند 
عامــل فرهنگی بروز بی حجابی باشــد،گفت: اقناع و 
الزام در موضوع حجاب با توجه به منافع غیرقابل انکار 
حجاب، باید همزمان و توأم باشد و نمی توان اجبار را به 
اقناع موکول کرد. ممکن است حق مطلب در کارهای 
فرهنگی در حوزه حجاب ادا نشــده باشــد اما اگر در 
جامعه ما افرادی نســبت به موضوع حجاب کم اطلاع 

باشند، جاهل مقصرند.
این عضو هیئت امنای انجمن حقوق خانواده ایران 
تصریح کرد: برخی به دنبال خلق صحنه هایی در موضوع 
امر به معروف و نهی از منکر در حوزه حجاب هستند تا 
بلافاصله با بهره برداری سیاسی، آن را به حجاب اجباری 
ربط دهند و اهرم فشاری علیه حجاب ایجاد کنند در 
حالی که تنها به صحنه سازی رسانه ای متوسل می شوند 

و دستشان از منطق در این موضوع خالی است.

مسئول سازمان بسیج زنان کشور:

هدف از انتشار فیلم برخورد مأمور پلیس با دختر جوان، شکستن اقتدار ناجا و قانون حجاب بود

وزیر دفاع با بیان اینکه وزارتخانه متبوعش 
برای تحقق امنیت پایــدار در منطقه مکران 
 عزم جدی دارد، گفت: اجــرای خط لوله گاز 
ایرانشهرـ چابهار را در مدت تعیین شده انجام 

می دهیم.
به گزارش روابط عمومی وزارت دفاع، امیر سرتیپ 
حاتمی وزیر دفاع و پشــتیبانی نیروهای مســلح در 
مراسم امضای قرارداد احداث خط انتقال گاز ایرانشهر 
ـ چابهار با تقدیر و تشکر از وزیر نفت برای برگزاری 
این مراسم اظهار داشت: پروژه خط لوله گاز ایرانشهر 
به چابهار، پــروژه ای اقتصادی، اما با آثار اجتماعی و 

امنیتی برای منطقه مکران است.
وی با  اشاره به سفر مقام معظم رهبری به منطقه 
مکران و تاکیدات معظم له بر توسعه سواحل مکران 
افــزود: بعد از این تاکید، نیروهای مســلح به عنوان 
پیشــران و پیشرو توســعه در منطقه انتخاب شدند 
و اقدامات بســیار ارزشمندی از ســوی دولت برای 
توســعه مکران اجرایی شد تا ظرفیت های نهفته در 

منطقه فعال شود.
امیر حاتمــی با بیان اینکه مســئولیت دبیری 
سواحل توسعه مکران از سوی دولت محترم برعهده 

وزارت دفاع گذاشته شده است، تصریح کرد: با توجه 
به اینکه معاون اول رئیس جمهور رئیس توسعه سواحل 
مکران است، این منطقه از اهمیت فوق العاده ای برای 
کشور برخوردار بوده تا ظرفیت های عظیم این منطقه 
که کمتر به آن توجه شده شکوفا و مورد بهره برداری 

قرار گیرد.
وزیر دفاع و پشــتیبانی نیروهای مسلح احداث 
خــط انتقال گاز ایرانشــهر ـ چابهار را در راســتای 
تحقق اقتصاد مقاومتی و شعار سال مبنی بر حمایت 
از کالای ایرانی برشمرد و ادامه داد: اجرای این پروژه 

سبب اشتغالزایی و رونق تولید می شود و برکات فراوانی 
برای مردم منطقه به همراه خواهد داشت.

دبیر ســتاد توسعه سواحل مکران با بیان اینکه 
حضور وزارت دفاع در انجام این پروژه نشــان دهنده 
عــزم و اراده این وزارتخانــه برای تحقق یك امنیت 
پایــدار در منطقه در حوزه های اجتماعی، اقتصادی، 
فرهنگی و... اســت، گفت: مصمم هستیم تا اجرای 
قرارداد خط لوله گاز ایرانشــهر ـ چابهار را در مدت 

تعیین شده انجام دهیم.
وزیر نفت نیز با بیان اینکه همه منابع مالی پروژه 
خط لوله گاز ایرانشهر - چابهار جز ورق لوله که حدود 
١٣٠٠ میلیارد تومان می شود از سوی شستان تامین 
می شود، افزود: این موضوع نشان دهنده عزم و اراده این 
شرکت برای راه اندازی 2 کارخانه بزرگ پتروشیمی 
متانول در مرحله نخست است که خوراک آن به این 

ترتیب تامین می شود.
بیــژن زنگنه مدت زمان اجرای این قرارداد را 2 
سال عنوان کرد و گفت: حضور امیر سرتیپ حاتمی، 
وزیر دفاع در این مراســم نشــان دهنده عزم، اراده و 
اهتمــام وزارت دفاع و مجموعه آن برای اجرای این 

پروژه است.

امیر حاتمی در مراسم امضای قرارداد اجرای خط ایرانشهر ـ چابهار:

وزارت دفاع برای تحقق امنیت پایدار در منطقه مکران 
عزم و اراده جدی دارد

در واکنش به ترور استاد فلسطینی در مالزی
سید حسن نصرالله: اسرائیل تحمل هیچ دانشمندی را 

در جهان عرب ندارد
دبیرکل حزب الله لبنان طی یک سخنرانی ویدئویی برای حاضران در 
منطقه »جبل« لبنان ، به ماجرای ترور اخیر یک دانشمند فلسطینی در مالزی 
اشاره کرد و اظهار داشت، اسرائیل یک دانشمند عرب را تحمل نمی کند. 

به گزارش خبرگزاری فارس »ســید حســن نصرالله« گفت: اسرائیل 
تحمل هیچ دانشمند عربی را ندارد.وی به انفجار تروریستی در افغانستان 
که جان8٥ نفر را گرفت نیز اشاره و با مردم افغانستان ابراز همدردی کرد.

نصرالله افزود: اگر دســت تروریست های داعش در لبنان نیز باز بود، 
هیچ کس نمی توانست انتخابات یا میتینگ برگزار کند چرا که این تفکر 

گمراه با هرگونه مظاهر دموکراسی مخالف است.
 حســن نصرالله سپس بمباران یك مراسم عروسی در یمن از سوی 
ائتلاف ســعودی را یادآور شــد و به شدت آن را محکوم کرد و گفت که 

متجاوزین حتی با شادی و عروسی نیز سر جنگ دارند.
رهبر مقاومت لبنان ســپس سخنان انتخاباتی خود را آغاز کرد و در 
ابتدا در خصوص منطقه »جبیل« گفت: هنگامی که از این منطقه سخن 
می گوییم باب همزیســتی اسلامی و مسیحی باز  می شود....ما و جنبش 
امل به این موضوع ایمان داریم که لبنان جز بر پایه شراکت واقعی همه 

گروه های مردمی نمی تواند روی پای خود بایستد.
ســید حســن نصرالله در ادامه گفت: لازم است تا تفکر رهبری یك 
فرقه و طائفه از بین برود و من تأکید می کنم که در شیعه کسی به فکر 

این نیست که ما باید حتما یك طائفه مسلط باشیم.
وی ســپس با بیان دلایل و شواهد تاریخی مختلف گفت: هر سخنی 

در خصوص تغییرات جمعیتی در هر منطقه ای در لبنان ، کذب است.
دبیر کل حزب الله لبنان در ادامه به موضوع ترساندن از سلاح مقاومت 
پرداخت و گفت که تجربه ثابت کرده اســت که ســلاح مقاومت در کنار 
مردم و ارتش بوده و در شرایط ملتهب منطقه، اساس امنیت لبنان است.
نصرالله در این خصوص افزود: مقاومت کشور را از گروه های تروریستی 
حفظ کرد، مقاومت در منطقه الجرود در کنار ارتش جنگید و ســلاحی 
هم که مســیحیان در بقاع به دست گرفتند نیز سلاح مقاومت بود، چرا 

که برای دفاع از سرزمین و آبرو برداشته شده بود.
وی تأکید کرد: ایجاد هراس از سلاح مقاومت باید پایان یابد، به همگان 
تأکید می کنم که سلاح مقاومت عامل اصلی ثبات لبنان است؛ اگر تفکر 
داعش در سوریه مسلط می شد، ما امروز در لبنان چه می کردیم، مقاومت 
عامل تهدید نیست و نباید لبنانی ها را ترساند و در مسئله اقتصادی نیز 
اگــر امنیت و ثباتی که مقاومت ایجاد کرده نبــود، اقتصاد و خدمات و 
گردشگری نیز به ناکجا آباد می رفت و همه اینها به برکت معادله ارتش، 
مردم و مقاومت به وجود آمده اســت. انتخابات پارلمانی لبنان قرار است 
١٦ اردیبهشــت برگزار شــود و گروه های مقاومت نیز اقدام به برگزاری 

میتینگ های انتخاباتی در مناطق مختلف این کشور کرده اند.
واکنش دبیر کنسرسیوم دیالیز ایران به اظهارات وزیر بهداشت
صافیدیالیزایرانیتولیدشدهازبهترینمواداولیه

وارزانترازنمونهخارجیاست
دبیر کنسرســیوم دیالیز ایران، در واکنش به اظهارات وزیر بهداشت 
در صحن مجلس درباره کیفیت و قیمــت صافی دیالیز ایرانی و خارجی، 

توضیحاتی ارائه داد.
نوذر مرتضوی در ارتباط با کیفیت صافی دیالیز ایرانی در مقایسه با محصول 
مشابه، به مهر گفت: صافی دیالیز تولید داخل با استفاده از بهترین مواد اولیه 
که دانش فنی آن از آلمان وارد شده است، تولید می شود. اگر محصول ایرانی 
کیفیت نداشت، بیماران و پزشکان آن را تایید نمی کردند. ضمن اینکه در حال 
حاضر محصول تولیدی ما به کشــور آلمان که مهد تکنولوژی ساخت صافی 
است، صادر می شود. یعنی اینکه کیفیت محصول ایرانی خوب است که آلمان 

از ما صافی دیالیز می خرد.
مرتضوی، حجم صادرات صافی دیالیز به آلمان در دو سال گذشته را بیش 
از دو میلیون یورو اعلام کرد و افزود: صافی دیالیز ســاخت کشــور یك تولید 
کامل است و دارای پروانه بهره برداری تولید از وزارت صنعت، معدن و تجارت 

و پروانه ساخت »تولید کامل« از وزارت بهداشت است.
وی در واکنش به این مطلب که گفته می شود تولید صافی دیالیز در ایران 
مونتاژ است، تاکید کرد: تولید صافی مونتاژ نیست چرا که دارای مراحل پیچیده 
تغییر مواد اولیه اســت و تولید آن دارای حساســیت ویژه و دانش فنی است 
که با کوشــش متخصصان داخلی و حمایت مسئولان بومی سازی شده است. 
صافی دیالیز تولید شده در ایران دارای نشان CE اتحادیه اروپا است و طی 2٠ 
سال سابقه مصرف توسط مراکز درمانی کشور در آخرین ارزیابی بالینی وزارت 
بهداشت، که در سال ١٣9٦ نیز به  طور مجدد انجام شد مورد تایید قرار گرفت.
دبیر کنسرسیوم دیالیز ایران ادامه داد: صافی دیالیز تولید داخل بر خلاف 
ادعای صورت گرفته نه تنها کیفیت پایینی ندارد بلکه در مقایســه معیارهای 
فنی و کاملا تخصصی، دارای کیفیت بالاتری نسبت به صافی های وارداتی به 

کشور است.
برتری1۸دانشگاهایراندردنیا

وزیــر علوم تحقیقات و فناوری گفت: 18 دانشــگاه جمهوری 
اسلامی ایران در بین دانشگاه های برتر دنیا قرار دارند.

به گزارش خبرگزاری تســنیم از رفســنجان، منصور غلامی دیروز 
صبــح در همایش توســعه روابط آموزش عالی ایران و افغانســتان که 
بــا حضور نجیب الله خواجه عمری وزیر تحصیلات عالیه افغانســتان به 
میزبانی دانشگاه حضرت ولیعصر)عج( رفسنجان برگزار شد اظهار داشت: 
دســتاوردهای علمی جمهوری اسلامی ایران در دنیا باعث اقتدار مراکز 

علمی ایران شده است.
وی با اشاره به رتبه بندی علمی کشورها در جهان گفت: جمهوری 
اســلامی ایران در ســال های 2٠١٦ و 2٠١7 موفق به کسب رتبه ١7 

علمی در دنیا شد.
وزیر علوم تحقیقات و فناوری با اشــاره به رتبه برتر کشور در حوزه 
علمی در منطقه افزود: ایران در بعضی رشته ها رتبه بسیار خوبی در دنیا 

داشته و پیشرفت علمی رتبه نخست را بدست آورده است.
وی با بیان اینکه کشــور ما در سال های اخیر تحولات خوبی را در 
حوزه علم و فناوری داشــته افزود: در کمتر از ١٠ سال بیش از ٣ هزار 
شــرکت دانش بنیان در کشــور ایجاد شــد که برخی از این شرکت ها 

دستاوردهای خوبی داشتند.
غلامی از وجود 42 پارک علم و فناوری و بیش از ١٠٠ مرکز رشد 
در کشور خبر داد و افزود: همه اینها برای توسعه کشور در حال فعالیت 
هستند و رویکرد حوزه صنعت به سمت دانشگاه ها و مراکز علمی خوب 

بوده است.
وی از آمادگی دانشــگاه های ما برای پذیرش دانشجویان افغانستان 
خبر داد و افزود: تعداد قابل توجهی از دانشجویان افغانستان به صورت 

حمایت کامل در دانشگاه های ایران تحصیل می کنند.
وزیر علوم تحقیقات و فناوری با بیان اینکه در رتبه بندی های اخیر 
که توسط موسسات معتبر دنیا انجام شد ١8 دانشگاه جمهوری اسلامی 
ایران در بین دانشــگاه های برتر دنیا قرار دارند گفت: دانشــگاه های ما 
می توانند هدف خوبی برای تحصیلات و پذیرش دانشــجو از کشورهای 

همسایه باشند.
وی با اشاره به اینکه ما آمادگی داریم تا در زمینه های انتقال دانش 
و فناوری های جدیــد در حوزه های تحصیلات مهارتی فنی حرفه ای و 
علمی کاربردی با کشور افغانستان همکاری داشته باشیم بیان کرد: این 

مدل می تواند نیروی کار با علم را پرورش دهد.
غلامی افزود: ایران آمادگی دارد تا تجربیات و مدل های مشــابه در 
پارک های علم و فناوری را در اختیار کشور دوست و همسایه افغانستان 

قرار دهد.

عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس از ورود کمیسیون متبوعش 

به پرونده کاوه مدنی خبر داد.
علیرضا رحیمی نماینده تهران و عضو فراکسیون 
امید مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با فارس، 
اظهار داشت: شخصی که باید در رابطه با کاوه مدنی 
صحبت کند البته آقای کلانتری است چرا که ایشان 

مدنی را منصوب کرد.
وی در پاسخ به این سؤال که اگر استعلامات کاوه 
مدنی آمده و خلافکار بودن او محرز شده بود چرا در 
دستگاه دولتی منصوب شد، افزود: اینها همه بر پایه 
اگرها است، باید گزینش در این رابطه دقیق می بود 
اما راجع به پرونده و مسائل او به صورت موثق مدرکی 

وجود داشته باشد محکم تر می توان صحبت کرد.
رحیمی ادامه داد: تمــام ابهامات بوجود آمده 
ارزش پیگیری از آقای کلانتری را دارد. البته در این 
زمینه سمت حواشی رفتند یعنی خبر موثق و متقن 

در دست ما نیست.
وی خاطرنشــان کرد: باید اطلاعات ما دقیق تر 

شود تا بتوانیم در این رابطه اظهارنظر کنیم و یا در 
کمیسیون این بحث مطرح شود و آقای کلانتری در 
کمیسیون حاضر شود و پاسخ های لازم را ارائه کند.

رحیمــی ادامه داد: درصدد این هســتیم تا با 
آقای بروجردی صحبت و با وی مشــورت کنیم تا 
جلسه ویژه ای برای این موضوع در دستور کار قرار 
دهــد و قاعدتا از این طریق می توان مســئله کاوه 
مدنی را پیگیری کرد. عضو کمیسیون امنیت ملی 
و سیاســت خارجی مجلس در خاتمه اعلام کرد: با 
توجــه به امنیتی بودن این موضــوع به دنبال این 
هستیم که جلسه ای با حضور آقای کلانتری برای 
روشن شدن ابعاد و زوایای این مسئله برگزار کنیم 
تا ابهامات برطرف شده و ضمن آن توضیحات لازم 
ارائه شود تا بتوانیم تصمیم گیری های لازم را در این 

خصوص انجام دهیم.
چرا »کاوه مدنی«

 با وجود محرز بودن جاسوسی  منصوب شد 
محمد عزیزی نماینده ابهــر و خرمدره نیز با 
 اشاره به خروج کاوه مدنی معاون آموزش و پژوهش 

سازمان حفاظت از محیط زیست در دولت دوازدهم، 
اظهار داشت: واقعا جای سؤال دارد چرا جاسوسی که 
پایبندی به مسائل اخلاقی ندارد در یك سمت کاملا 

دولتی آنهم توسط افراد دولتی منصوب می شود.
وی افزود: چگونه می شــود شخصی که دارای 
سوابق مشخصی است و به راحتی از استعلامات وی 
می توان دریافت چطور سابقه ای داشته به راحتی در 
سمت دولتی مشغول به کار شود. نماینده مردم ابهر 
و خرمدره در مجلس شورای اسلامی همچنین عنوان 
کرد که با توجه به اینکه کاوه مدنی سرپرست مرکز 
کنوانســیون ها و امور بین الملل سازمان حفاظت از 
محیط زیست هم بوده و پس از آن حکم محکومیت 
وی هم صادر شده است چگونه با وجود صدور حکم 

وی توانسته است از کشور خارج شود؟
عزیزی ادامه داد: دولت باید پاسخگو باشد که 
چرا چنین شخصی را در دستگاه خود به کار گرفته 
است و ضمن آن هم باید این مسئله از سوی مجلس 
شورای اسلامی و همچنین دستگاه های ذی ربط مورد 

بررسی و رسیدگی قرار گیرد.

رحیمی خبر داد

ورود كمیسیون امنیت ملی مجلس به پرونده »كاوه مدنی«


